
Lohikosken koulun vanhemmat ry

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika 2.12.2014 klo 18.02 – 19.45

Paikka Lohikosken koulun ruokala, Jyväskylä

Läsnä   Helena Peltonen (koulun edustaja), Paula Savela (pj.), Sanna Nummelin 
(siht.), Helena Koskela, Petra Loukiainen, Marita Räisänen, Laura 
Blomberg, Jouni Kallio, Caro Kylfält

Poissa Susanna Moisander, Birgit Kuikka-Liimatta

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.02.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Petra Loukiainen ja Marita Räisänen

4. Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin.

5. Koulun kuulumiset
Koulun edustajana paikalla oli rehtori Helena Peltonen. Hän kertoi koulun 
kuulumisia. Yleisesti ottaen koululla menee hyvin, arviointikeskustelut ovat 
parhaillaan meneillään. Jumppapallojen hankinnasta koululle keskusteltiin, niiden 
siivous ja siirtely saattavat aiheuttaa koululla ongelmia, rehtori kannatti kuitenkin 
kokeiluerän hankkimista. Koulun kerhojen määrärahoja supistetaan ja näin ollen 
kevään 2015 kerhotunteja joudutaan vähentämään. Pienten koululaisten moto-
kerholle olisi koululla tarvetta.

6. Yhdistyksen taloustilanne ja tehdyt ja tarvittavat hankinnat
Helena kertoi, että yhdistyksen tilillä on 548,48 euroa. Jouni ja Helena hoitavat 
sählymailojen tilaamisen.

7. Pastillirahojen keräystilanne
Pastillirahat on kerätty ja rahat pitäisi laskea.

8. Jäsenhankinta
Helena kertoi, että yhdistyksellä on tällä hetkellä 28 maksanutta jäsentä. Jäsenmaksun
eräpäivä on 14.12.2014.



9. Tiedotus. Facebook-sivujen luominen.
Vanhempainyhdistyksen Facebook-sivut ovat nyt valmistuneet. Niiden sisältöä ja 
käytänteitä vielä ideoitiin ja muokattiin. Pohdittiin, että sivujen tarkoituksena on 
toimia Lohikosken koulun vanhempien tiedotus- ja keskustelufoorumina.

10.Jyväskylän vanhempainfoorumin ja Suomen Vanhempainliiton asiat
Paula osallistui Vanhempainliiton liittokokoukseen Helsingissä 22.11. Johtokuntaan 
ei saatu jyväskyläläistä edustajaa.

11.Muut asiat
Keskusteltiin keväälle suunnitellusta peli-illasta. Päätettiin, että viedään 
Vanhempainyhdistyksen Facebook-sivuille keskustelu, onko tällaiselle peli-illalle 
tarvetta ja innostusta.

12.Seuraavan kokouksen ajankohta
Seuraava kokous pidetään 12.1.2015 klo 18.

13.Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.45.

Allekirjoitukset:

Petra Loukiainen Marita Räisänen


